
ΑΝΑΡΤΗΤΕΑ ΣΤΟ ΔΙΑΔΙΚΤΥΟ 
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 

Από το υπ’ αριθ. 6/2015 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 148/2015                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Αποδοχή εισήγησης της Ο.Ε. για την 
αναμόρφωση (4η) προϋπολογισμού και 
τεχνικού προγράμματος Δ.Βέροιας, έτους 
2015. 

 
Σήμερα 23 Μαρτίου του έτους 2015 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και ώρα 18:00 

συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του 
Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με 
ημερομηνία 19-3-2015 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, 
τους Προέδρους Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων 
και στον Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 3852/2010. 

Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  35 μέλη: 

Παρόντες 
1) Α. Λαζαρίδης, 2) Θ. Αγγελίνας, 3) Χ. Κούτρας, 4) Τ. Χατζηαθανασίου, 5) Β. Παπαδόπουλος, 
6)Α.Σιδηρόπουλος, 7)Δ.Κουλουριώτης, 8)Δ.Τραπεζανλής, 9) Θ. Κορωνάς, 10)Σ.Διαμάντης, 
11)Γ.Σοφιανίδης, 12) Ν. Μωυσιάδης, 13)Π.Τσαπαρόπουλος, 14) Β.Λυκοστράτης, 15)Μ. Παπαϊωάννου, 
16)Ι.Χειμώνας, 17)Λ.Ακριβόπουλος, 18)Σ.Ασλάνογλου, 19)Γ.Ορφανίδης, 20)Ε.Ιακωβίδου, 21) Χ. 
Γαϊτάνου, 22) Ν. Μαυροκεφαλίδης, 23)Α.Σιακαβάρας, 24)Θ.Τέτος, 25)Ι.Κυρατλίδης, 26) Μ. 
Σουμελίδης, 27) Ν. Τσιαμήτρος, 28)Ζ.Πατσίκας, 29)Γ.Γουλτίδης, 30)Ν.Μπέκης, 31)Π.Παπαδίνα, 
32)Α.Αποστολόπουλος, 33)Α.Μαρκούλης, 34)Σ.Στουγιάννος, 35)Γ.Μελιόπουλος. 

Απόντες 
Γ. Κάκαρης, Κ.Καραπαναγιωτίδης, Α. Καγκελίδης, Ι.Παπαγιάννης, Η.Τσιφλίδης, Σ.Ελευθεριάδου. 
Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                        

Ι.Σιδηρόπουλος, Ν. Αγγέλου, Α. Πέτρου, Ι.Καραγιάννης, Α.Γκεκόπουλος, Ν.Γερούκης 
Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Ε.Γκόγκα, Χ.Κεχαΐδης, Σ.Κωτσιαντής, Δ.Παπαπετρίδης, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  Σ. 
Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Γ.Λιλιόπουλος, Χ.Σταφυλίδου, Α. Κακαγιάννης, Η. Μπατσαράς, Κ.Πιστοφίδης, 
Σ.Λυκοστράτης, Χ. Τσανασίδης, Ε.Μοτσιόπουλος, Π. Ποταμόπουλος, Α. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, 
Μ. Τέτος. 
Σημείωση: 1) Κατά τη διάρκεια των επί μέρους ψηφοφοριών της υπ’ αριθ. 148/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. 
Γ.Μελιόπουλος, Μ.Σουμελίδης, Ζ.Πατσίκας και προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Μελιόπουλος, Μ.Σουμελίδης. 
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 149/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ζ.Πατσίκας 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 150/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Λ.Ακριβόπουλος, Χ.Γαϊτάνου 
4) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 151/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μπέκης και προσήλθε η 
κ.Χ.Γαϊτάνου 
5) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 153/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Γουλτίδης, Θ.Αγγελίνας και προσήλθαν οι κ.κ. Λ.Ακριβόπουλος, Ν.Τσιαμήτρος, Ν.Μπέκης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 154/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Τ.Χατζηαθανασίου, Θ.Αγγελίνας και αποχώρησε ο 
κ.Γ.Μελιόπουλος 
7) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 155/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Γ.Μελιόπουλος 
8) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 156/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Π.Τσαπαρόπουλος, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Γ.Γουλτίδης και αποχώρησαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ζ.Πατσίκας 
9) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 157/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Ι.Χειμώνας, Ζ.Πατσίκας και αποχώρησε ο 
κ.Σ.Στουγιάννος 
10) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 159/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Σ.Στουγιάννος. 
11) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 162/2015 απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Θ.Αγγελίνας, Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης, 
Β.Λυκοστράτης 
12) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 163/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Β.Λυκοστράτης και αποχώρησε ο κ.Γ.Μελιόπουλος 
13) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 167/2015 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Γ.Ορφανίδης, Ν.Μωυσιάδης και αποχώρησε ο 
κ.Ζ.Πατσίκας 
14) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 175/2015 απόφασης αποχώρησε ο κ. Τ.Χατζηαθανασίου 
15) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 159/2015 απόφασης προσήλθε ο κ. Ζ.Πατσίκας 

 

ΑΔΑ: ΨΒΨΤΩ9Ο-ΠΧΞ



 
 
 
 
Στη συνέχεια ο πρόεδρος, εισηγούμενος το 1ο θέμα της ημερήσιας διάταξης, έθεσε υπόψη 

του συμβουλίου την υπ’ αριθ. 118/2015 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής, με την οποία αυτή 
εισηγείται στο Δ.Σ.: 

1) Εισηγείται προς το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας την Αναμόρφωση (4η) του 
Προϋπολογισμού και Τεχνικού Προγράμματος του Δήμου έτους 2015, ως εξής : 

Α)  Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
2.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση  με Κ.Α  40.6331.001 «Δαπάνες για την νομιμοποίηση 
αυθαιρέτων κατασκευών του Δήμου» με ποσό 2.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

Β)  Στο σκέλος των Εξόδων  μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
4.600,00€ και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 30.7323.024 και τίτλο: «Διευθέτηση του πρανούς 
της16ης Οκτωβρίου» με ποσό 4.600,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Γ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από  Αποθεματικό  Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
13.000,00€ και ενισχύει την πίστωση  με Κ.Α. 30.7333.001 και τίτλο «Συντήρηση οδών 
Δημοτικής Ενότητας Βεργίνας» με ποσό 13.000,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Δ)  Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
24.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 45.6277.002  και τίτλο «Εργασίες ταφής εκταφής 
κλπ στα Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας για το έτος 2015» με ποσό 24.000,00€ από Ιδία Έσοδα.  

Ε) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
5.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α.30.7134.001 «Προμήθεια controller και 
αντίστοιχου λογισμικού για την αναβάθμιση δεκτών GPS» με ποσό 5.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

ΣΤ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου 90.9111 ποσό 
70,39€, από τον Κ.Α. 30.7321.001 «Αποκατάσταση ακινήτου από δωρεά Κορνηλίας χήρας Ευθ. 
Καραναστάση» και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 30.7411.039 και τίτλο «Μελέτη στατικής 
αποκατάστασης και τεύχη δημοπράτησης του ακινήτου Κορνηλίας χήρας Καραναστάση» με ποσό 
70,39€ από Εσοδα της Δωρεάς Καραναστάση.   

Ζ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
30.000,00€ και ενισχύει τις πιστώσεις με Κ.Α.: 

1) ΚΑ: 25.7135.002 «Προμήθεια υδραυλικών υλικών αρδεύσεων» με ποσό 25.000,00€ 
2) ΚΑ: 25.7135.003 «Προμήθεια ηλεκτρολογικών υλικών αρδεύσεων» με ποσό 5.000,00€, 

από Ίδια Έσοδα. 
Η)  Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από  Αποθεματικό  Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 

3.000,00€ και ενισχύει την πίστωση  με Κ.Α. 00.6494 και τίτλο «Έξοδα συμβολαιογράφων και 
δικαστικών επιμελητών» με ποσό 3.000,00€» από Ίδια Έσοδα. 

Θ) 1) Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 1214.003 «Επιχορήγηση  
Ε.Π. Ανάπτυξη ανθρώπινου δυναμικού (ΗΜΑΘΙΑ 2012-ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ ΤΩΡΑ)» με ποσό 
2.689,70€. 

2) Στο σκέλος των Εξόδων δημιουργεί νέες πιστώσεις με Κ.Α.: 
α) ΚΑ:00.6434.015 «Συμμετοχή του Δήμου στο Ε.Π. Ανάπτυξη ανθρώπινου δυναμικού 

(ΗΜΑΘΙΑ 2012-ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ ΤΩΡΑ)- Έκδοση οδηγού ενημέρωσης ωφελουμένων» με ποσό 
1.600,00€ από Έσοδα του Προγράμματος (ΗΜΑΘΙΑ 2012-ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ ΤΩΡΑ). 

β) ΚΑ:00.6434.016 «Συμμετοχή του Δήμου στο Ε.Π. Ανάπτυξη ανθρώπινου δυναμικού 
(ΗΜΑΘΙΑ 2012-ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ ΤΩΡΑ)- Διεξαγωγή συνεδρίου εκτίμησης αποτελεσμάτων και 
μεταφοράς τεχνογνωσίας με διακρατική συμμετοχή» με ποσό 1.089,70€ από Έσοδα του 
Προγράμματος (ΗΜΑΘΙΑ 2012-ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ ΤΩΡΑ). 

Ι) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο 90.9111 ποσό 
14.760,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 15.6473.001 ««Εκτέλεση υπηρεσιών ωρίμανσης 
οργανωτικού πλαισίου καινοτόμου προσέγγισης παροχής υπηρεσιών φροντίδας για πάσχοντες 
από οστεοαρθρίτιδα στο Δήμο Βέροιας» με ποσό 14.760,00€ από Ίδια Έσοδα. 

2) Τροποποιεί το τεχνικό πρόγραμμα  έτους 2015. 
Και κάλεσε το συμβούλιο ν’ αποφασίσει σχετικά. 
Μελιόπουλος(εκτός μικροφώνου): Κάθεσαι εκεί πέρα δεν μιλάς…. με την αντιπολίτευση 
Τραπεζανλής: Και εσύ που μιλάς τι κάνεις; Μιλάς, τι μιλάς; 
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Πρόεδρος: Πάμε στα τακτικά θέματα κύριοι, τους δύο συναδέρφους ένθεν και ένθεν τους 
παρακαλώ να μη μιλούν μεταξύ τους 

Μελιόπουλος(εκτός μικροφώνου): …μια ομάδα και …. να καταφέρεστε εναντίον της 
αντιπολίτευσης …στο Δ.Σ. 

Τραπεζανλής: Όταν θα πρέπει να μιλήσω θα μιλήσω…. 
Πρόεδρος: κ. Μελιόπουλε, κ. Τραπεζανλή, μπορούμε να συνεχίσουμε κύριοι; 
Μελιόπουλος(εκτός μικροφώνου): Εδώ και μια ώρα που συνεδριάζει το Δ.Σ., ο κύριος από 

εκεί δυο φορές απευθύνθηκε στο … όπως και ο κ. Τραπεζανλής… 
Πρόεδρος: 1ο θέμα, επί εισήγησης της οικονομικής επιτροπής για την αναμόρφωση 

οικονομικού προϋπολογισμού.  
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος μιλά εκτός 

μικροφώνου)  
Πρόεδρος: κ.Μελιόπουλε είναι πρωτοφανές αυτό που συμβαίνει μαζί σας 
Μελιόπουλος: Πρόεδρε δεν απευθύνεστε μόνο σε όποιους σας βολεύει. Εδώ και μια ώρα ο 

κ. Τραπεζανλής στο Δ.Σ. κάνει ανταρτοπόλεμο… 
Πρόεδρος: κ. Τραπεζανλή έχει δίκιο 
(Αδύνατη η απομαγνητοφώνηση διότι ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος μιλά εκτός 

μικροφώνου)  
Πρόεδρος: κ. Μελιόπουλε δεν καταφέρομαι και στους δύο, είπα κ. Μελιόπουλε αλλά δεν 

παρακολουθείτε, νομίζετε για εσάς μιλάω μονάχα, και τους δύο είπα, ένθεν και ένθεν είπα…  
Τα θέματα της αναμόρφωσης του προϋπολογισμού είναι δέκα και θα ψηφιστούν 

ξεχωριστά ένα-ένα.  
Μπέκης: Εγώ για να διευκολύνω, θα πω εξ’ αρχής ότι εμείς ψηφίζουμε όπως ψήφισε ο 

αντιπρόσωπός μας στην οικονομική επιτροπή, ναι εκτός από τις παραγράφους Ε,Ζ,Ι, που 
ψηφίζουμε λευκό. Και θα πω επίσης ότι είναι η 4η αναμόρφωση του τεχνικού προγράμματος κλπ.. 
Ακούγοντας την προηγούμενη συζήτηση με τους προέδρους των κοινοτήτων θα έλεγα 
κ.Λαζαρίδη, εσείς θα το δείτε και θα το κρίνετε, τόσο δύσκολο είναι να γίνει και μια αναμόρφωση 
επί του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος να συμπεριλάβει και τα έργα αυτά; Δεν 
είναι τίποτα μεγάλο για να γίνει κάποια στιγμή. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε απλά εμείς να δηλώσουμε την επιβεβαίωση, πρακτική πλέον, 
επιβεβαιώνει την πάγια θέση μας, ότι ο προϋπολογισμός και το τεχνικό πρόγραμμα το οποίο 
ψηφίσατε, γιατί εμείς δεν το ψηφίσαμε, ήταν και πρόχειρος και επιπόλαιος και αν θέλετε ήταν και 
εντελώς εικονικός, με την έννοια ότι δεν εξέλαβε πραγματικά τις ανάγκες που υπήρχαν.  

Δεν μπορεί να μην γνώριζε η τεχνική υπηρεσία ή να μην γνώριζε η διοίκηση του δήμου 
ότι υπάρχει ανάγκη για τη διευθέτηση, για τη νομιμοποίηση αυθαιρέτων το 2014. Αν δεν το 
γνώριζε αυτό, τότε νομίζω ότι κακώς ασκούν τη διοίκηση αυτοί που την ασκούνε και θα πρέπει να 
πάνε να κάνουν άλλη δουλειά. 

Δήμαρχος: Θέλω να πω στον κ. Μαρκούλη, νομίζω το έχω πει και στο παρελθόν σε άλλο 
συνάδερφο, ότι όταν προσπαθείς να κάνεις έναν προϋπολογισμό και δεν αρκούν τα λεφτά, αυτό 
σημαίνει ότι βάζεις κάποιον κωδικό με όσα χρήματα έχεις εκείνη τη στιγμή και στην πορεία 
προσθέτεις χρήματα. Όταν έχεις λεφτά, όπως υπήρχαν κάποτε λεφτά, τότε κάνεις ότι θέλεις, είσαι 
άνετος και «άπλας».  

Τώρα δεν είναι έτσι τα πράγματα, ούτε εικονικοί προϋπολογισμοί υπάρχουν, απλά δεν 
υπάρχουν χρήματα, είναι εξαιρετικά απλό αυτό το πράγμα. 

Μαρκούλης: Κοιτάξτε να σας πω κάτι, το να προκύψει μια έκτακτη ανάγκη, που πράγματι 
είναι έκτακτη, είναι εύλογο. Το να ερχόμαστε όμως να κάνουμε τροποποίηση του 
προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος για τη νομιμοποίηση αυθαίρετων κατασκευών, 
οι οποίες ήταν αυθαίρετες, γιατί για να γίνει νομιμοποίηση αυθαίρετης κατασκευής συμαίνει ότι 
είχε τις προϋποθέσεις υπαγωγής στο νόμο, γεγονός που σημαίνει ότι προϋφίστατο από το 
Δεκέμβριο του 2014 η συγκεκριμένη αυθαιρεσία.  

Επομένως έπρεπε να είχε προβλεφθεί αυτή η αυθαιρεσία και να έχει προβλεφθεί και η 
δυνατότητα υπαγωγής στο νόμο και για την κάλυψη των εξόδων για τα παράβολα. 

Δήμαρχος: Θα απαντήσω και θα πω ότι μαζί μιλάμε και χώρια καταλαβαίνουμε. Και άλλα 
θέματα έχει παρακάτω που φαίνεται. Παράδειγμα τα υλικά της άρδευσης, 10.000€ είχαν μπει 
γιατί δεν υπήρχαν παραπάνω λεφτά, τώρα μπαίνουν άλλα 15.000€. 2.000€ μπαίνουν τώρα για 
νομιμοποιήσεις, προφανώς δεν φτάνουν, μπορεί στην πορεία εφόσον χρειαστούν, εφόσον 
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υπάρξουν ανάγκες να μπουν και άλλα λεφτά, γιατί είναι εξαιρετικά απλό ότι δεν υπάρχον 
χρήματα γιατί δεν το καταλαβαίνετε αυτό το πράγμα; 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην πρώτη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Ζ.Πατσίκας, 

Γ.Γουλτίδης. 
Μαρκούλης: Στην οδό 16ης Οκτωβρίου για ποιο πρανές μιλάμε; Χωρικά δεν μπορώ να το 

αντιληφθώ. 
Λαζαρίδης: Το πρανές κατεβαίνοντας αριστερά, κάτω από το γηροκομείο, αυτό που είναι 

σχεδόν κατακόρυφα, ένας βράχος εκεί κατακόρυφος. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην δεύτερη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Ζ.Πατσίκας, 

Γ.Γουλτίδης. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην τρίτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Ζ.Πατσίκας, 

Γ.Γουλτίδης. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην τέταρτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Ζ.Πατσίκας, 

Γ.Γουλτίδης. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην πέμπτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν επτά (7) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, Π.Παπαδίνα, Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος. 
Παρών δήλωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην έκτη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Ζ.Πατσίκας, 

Γ.Γουλτίδης, Γ.Μελιόπουλος. 
Μελιόπουλος: Θα ήθελα να κάνω μια ερώτηση για την έβδομη παράγραφο της 

αναμόρφωσης. Η προμήθεια των υλικών υδραυλικών και ηλεκτρολογικών με ποιον τρόπο θα 
γίνει; 

Αποστολόπουλος: κ.Σιδηρόπουλε σας είχα ρωτήσει και στην οικονομική επιτροπή και 
αυτός ήταν ο λόγος που είχα ψηφίσει και το λευκό. Έτσι όπως έρχεται δεν υπάρχει ανάλυση των 
κονδυλίων, πόσα ευρώ; Για ποια αντλιοστάσια; Που ακριβώς; Πως εξειδικεύονται αυτά τα ποσά 
των 25.000€ και πως εξειδικεύονται οι προμήθειες των ηλεκτρολογικών υλικών των 5.000€, για 
να δούμε αν είναι υπερβολικό, αν είναι προϋπολογιζόμενο με ακρίβεια το ποσό; 

Σιδηρόπουλος: κε Αποστολόπουλε το ποσό είναι 35.000€, είναι τα 10.000€ που υπήρχαν 
και τα 25.000€ που προσθέτουμε τώρα.  

Οι ανάγκες προκύπτουν από τις απαιτήσεις που έχουμε από τα διάφορα δίκτυα. Ήρθαμε 
σε συνεννόηση με όλους τους προέδρους και τους υδρονομείς με βάση την περσινή εμπειρία και 
χρήση, ούτως ώστε να δούμε τι υλικά απαιτούνται κατ’ ελάχιστο για να μπορέσουν τα δίκτυα να 
λειτουργήσουν και φέτος.  

Σε αυτή τη φάση ψηφίζουμε το ποσό. Σε δεύτερη φάση θα έρθει συγκεκριμένα στην 
οικονομική επιτροπή η μελέτη όπου θα αναφέρει το υλικό, την ποσότητα και την τιμή. Δεν 
μπορούσε να έρθει τώρα αλλά αυτά τα λεφτά είναι τα ελάχιστα που μπορούσαμε να σηκώσουμε 
φέτος στον προϋπολογισμό. Οι απαιτήσεις από τους προέδρους και τους υδρονομείς ήταν 
παραπάνω από αυτά τα λεφτά. 
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Δήμαρχος: Θα απαντήσω εγώ στον κ. Μελιόπουλο: Για τα υδραυλικά γίνεται υποχρεωτικά 
με διαγωνισμό γιατί είναι πάνω από το όριο της απευθείας ανάθεσης. Όσον αφορά τα 
ηλεκτρολογικά τα προηγούμενα χρόνια έγινε με διαγωνισμό, θα μπορούσε να γίνει και με 
απευθείας ανάθεση, είναι απόφαση του Δ.Σ. αυτό. 

Πρόεδρος: κ. Σιδηρόπουλε για τα ηλεκτρολογικά θα έρθει στο επόμενο Δ.Σ. με ανάλυση 
υλικών και κοστολόγηση; Το ρωτάω αυτό γιατί είπε ο Δήμαρχος θα μπορούσε να γίνει με 
απόφαση Δ.Σ. 

Δήμαρχος: Όχι, αν θέλει διαγωνισμό ή απευθείας ανάθεση 
Πρόεδρος: Γιατί αν είναι τότε να πάρει απόφαση το Δ.Σ. με τι, όχι τώρα δηλαδή. 

Διευκρινίζουμε, στην επόμενη συνεδρίαση που θα έρθει το θέμα από τον κ.Σιδηρόπουλο με 
ανάλυση και κοστολόγηση, τότε θα αποφασίσουμε και θα ψηφίσουμε αν θα γίνει με διαγωνισμό ή 
με απευθείας ανάθεση το ηλεκτρολογικό.  

Σιδηρόπουλος: Μια διευκρίνιση να κάνω, ενδεχομένως να μην απαιτείται να έρθει στο 
Δ.Σ. αλλά στην Ο.Ε., δεν το ξέρω θα το δούμε. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην έβδομη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν επτά (7) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, 

Ζ.Πατσίκας, Γ.Γουλτίδης, Π.Παπαδίνα, Ν.Μπέκης, Α.Αποστολόπουλος. 
Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 

στην όγδοη παράγραφο της εισήγησης; 
Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Ζ.Πατσίκας, 

Γ.Γουλτίδης, Γ.Μελιόπουλος. 
Μελιόπουλος: Για το συνέδριο να μας διευκρινίσετε, τι σημαίνει με διακρατική συμμετοχή 

ποια θα είναι τα κράτη μέλη που θα συμμετέχουν εκτός αν εγώ αντιλαμβάνομαι λάθος.  
Τι εννοείτε ακριβώς μεταφορά τεχνογνωσίας και αν θέλετε να μου πείτε, δεν είμαι εκτός 

θέματος, ποιες είναι οι διάφορες δράσεις που έχει υλοποιήσει αυτή η σύμπραξη «Ημαθία 2012 
Απασχόληση Τώρα»; 

Ακριβόπουλος: κε Μελιόπουλε επειδή είμαι πρόεδρος της σύμπραξης αυτής, να σας 
απαντήσω και να πω ότι αφορά συνεργασία με φορέα Ιταλικό. Είναι ένας κοινωνικός 
συνεταιρισμός που έχει δράση στο εθνικό κέντρο κοντά στη Ρώμη, κοντά στο Αμπρούζο και έχει 
μεταποιητική δραστηριότητα και προφανώς θα εισφέρουν την γνώση τους σε αυτό το συνέδριο. 

Αναφέρεται μέσα ότι οι πιστώσεις θα βαρύνουν το πρόγραμμα, δεν επιβαρύνεται ο δήμος 
από αυτές τις δραστηριότητες. 

Μαρκούλης: Πρόεδρε επειδή εδώ εμφανίζεται το θέμα να έχει και μια κοινωνική υφή.  
Εν πάση περιπτώσει, να πούμε και πάλι ότι η απόφαση με την οποία εγκρίθηκε η ένταξη 

του δήμου σε συγκεκριμένο πρόγραμμα είναι το 2013. Το 2014 το Δεκέμβριο που ψηφίσαμε τον 
προϋπολογισμό, ήταν γνωστό ποιες δράσεις δεν υλοποιήθηκαν. Άρα κάλλιστα μπορούσε να μπει 
αυτό εκεί, δεν είναι θέμα διαφωνίας σε σχέση με το πρόγραμμα η δράση. Η διαφωνία μας έγκειται 
στον τρόπο, στην αντίληψη που υπάρχει. 

Μελιόπουλος: Πολύ σύντομα και το βάζω αυτό έτσι γιατί υπάρχει λόγος, γιατί θέλω να 
διαφοροποιηθώ από προηγούμενες τοποθετήσεις. η δική μας αρνητική ψήφος είναι ψήφος 
πολιτικής διαφωνίας με το τι υλοποιεί το πρόγραμμα και που σκοπεύει. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην ένατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Ζ.Πατσίκας, 

Γ.Γουλτίδης.  
Αρνητική ψήφο έδωσε ο δημοτικός σύμβουλος Γ.Μελιόπουλος 
Κορωνάς: Όπως θα δείτε αν καταλάβατε γιατί είναι λίγο πυκνογραμμένη η εισήγηση, 

αφορά ένα πρόγραμμα που ο δήμος θέλει να συμμετέχει. Θα έρθει και στο επόμενο Δ.Σ. η 
έγκριση ή μη του δήμου στη συμμετοχή αυτού του προγράμματος.  

Αφορά ένα πρόγραμμα κοινωνικής φύσεως, είναι η φροντίδα που θα προσφέρει ο δήμος 
σε πάσχοντες από οστεοαρθρίτιδα. Είναι ένα πιλοτικό πρόγραμμα το οποίο χρηματοδοτείται 
αποκλειστικά από το ΕΣΠΑ. Προκειμένου να συμμετέχουμε για να είμαστε εντάξει  με το 
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πρόγραμμα θα πρέπει να γίνουν όλες οι διαδικασίες ωρίμανσης οι οποίες είναι εξειδικευμένες και 
δεν μπορεί να τις κάνει η υπηρεσία από κάποιο μελετητικό γραφείο το οποίο έχει την 
εξειδικευμένη γνώση.  

Το πρόγραμμα στοχεύει αποκλειστικά στους πάσχοντες από οστεοαρθρίτιδα. Σύμφωνα με 
τα αρχεία μας που έχουμε στην κοινωνική υπηρεσία αλλά και στο νομικό πρόσωπο, είναι πάρα 
πολλοί στο δήμο μας, αν θυμάμαι καλά ξεπερνούν τα 100 άτομα. Είναι πιλοτικό το πρόγραμμα 
αυτό. Είναι η νέα προσέγγιση, όπως προκύπτει και από το ΣΕΣ πρέπει να έχουν τα προγράμματα 
κοινωνικής πολιτικής που στόχο έχουν τον πάσχοντα ως άτομο ενεργό, δηλ. αυτός ο άνθρωπος να 
μην περιμένει την βοήθεια από την κοινωνική υπηρεσία.  

Θα πρέπει να δημιουργηθούν οι προϋποθέσεις ώστε αυτός να είναι ενεργός και να έχει και 
μια ψυχολογία διαφορετική αν θα ήταν με κάποιο άλλο πρόγραμμα… είναι τρία τα σημεία 
ξεκινάει από την οικογένεια…  

Κούτρας: Οι πάσχοντες από οστεοαρθρίτιδα είναι πολλαπλάσιοι, δεν είναι μόνο εκατό, 
είναι χιλιάδες 

Κορωνάς: 100 σύμφωνα με τα δικά μας τα αρχεία στο Δ.Βέροιας. Ενδεικτικά το αναφέρω 
γιατί το 100 είναι ενδεικτικό, διότι είχαμε 50 άτομα με άνοια, 110 με οστεοθρίτιδα, ήταν πολύ 
μεγάλος ο αριθμός, από αυτούς που εμείς αυτή τη στιγμή συνεπικουρούμε. 

Πρόεδρος: κ.Κορωνά είναι πολύ μεγαλύτερος ο αριθμός, έχει δίκιο ο κ. Κούτρας, να το 
ξέρει ο κ. Μελιόπουλος είναι τεράστιος ο αριθμός με οστεοαρθρίτιδα. 

Κορωνάς: Απλά το λέω γιατί επιλέχθηκε… 
Πρόεδρος: Ενισχυτικά έρχεται αυτό… 
Κορωνάς: Γενικότερα στόχος του προγράμματος είναι να έχει μια ενεργή ζωή ο πάσχοντας 

από οστεοαρθρίτιδα.  
Ειδικός στόχος είναι μέσα από αυτή την ενεργητική διαχείριση του να μειωθούν τα 

περιστατικά που οδηγούνται στα νοσοκομεία για λόγους που δεν είναι τόσο επείγοντες. Είναι ένα 
πρόγραμμα που έχει μια ολόκληρη φιλοσοφία. Θεωρώ ότι όταν θα έρθει το εισηγητικό για 
έγκριση, θα έχουμε μια πιο ολοκληρωμένη παρουσίαση με όλους τους στόχους και τα σκαλοπάτια 
του προγράμματος. 

Πρόεδρος: Είναι μια έγκριση για να έρθει μια λεπτομερής περιγραφή.  
Μπέκης: Να πω εγώ μετά από αυτές τις αναλυτικές διευκρινήσεις είχαμε πει ότι θα 

ψηφίσομε λευκό, αλλά θα ψηφίσουμε υπέρ. 
Μελιόπουλος: Πολύ σύντομα να πω ότι θα ψηφίσω λευκό όσον αφορά σε αυτή τη φάση. 

Θέλω να δω όταν έρθει η ώρα το πλήρες κομμάτι πως θα το αναπτύξει ο υπεύθυνος αντιδήμαρχος 
και εκεί θα μας δοθεί η ευκαιρία να τοποθετηθούμε καλύτερα.  

Πρόεδρος: Συμφωνείτε για την αναμόρφωση του προϋπολογισμού, όπως αυτή αναφέρεται 
στην δέκατη παράγραφο της εισήγησης; 

Μέλη: Ναι 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Α.Μαρκούλης, Σ.Στουγιάννος, Γ.Γουλτίδης, 

Γ.Μελιόπουλος. 
Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 

1.- Την υπ’ αριθ. 118/2015 απόφαση της Οικονομικής Επιτροπής. 
2.- Την ανάγκη αναμόρφωσης του προϋπολογισμού και του τεχνικού προγράμματος του Δήμου 
έτους 2015, για την εγγραφή και ενίσχυση ανεπαρκών πιστώσεων.  
3.- Τις διατάξεις των άρθρων 93, 161 και 207 του Ν. 3463/2006 (Κ.Δ.Κ.)  ως και αυτές του 
άρθρου 8 του από 17/5-15/6/59 Β.Δ. «περί οικονομικής διοικήσεως και λογιστικού των Δήμων 
και κοινοτήτων». 
4.- Το αποτέλεσμα των επί μέρους ψηφοφοριών. 
5.- Τις διατάξεις του άρθρου 65 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης) και του άρθρου 4 
του Π.Δ. 185/2007. 
 

Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 
 

1) Τροποποιεί τον προϋπολογισμό του Δήμου έτους 2015, ως εξής: 
Α) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 

2.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση  με Κ.Α  40.6331.001 και τίτλο «Δαπάνες για την 
νομιμοποίηση αυθαιρέτων κατασκευών του Δήμου» με ποσό 2.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 
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Β) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
4.600,00€ και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 30.7323.024 και τίτλο «Διευθέτηση του πρανούς 
της16ης Οκτωβρίου» με ποσό 4.600,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Γ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό  Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
13.000,00€ και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 30.7333.001 και τίτλο «Συντήρηση οδών 
Δημοτικής Ενότητας Βεργίνας» με ποσό 13.000,00€ από Έσοδα ΣΑΤΑ 2014. 

Δ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
24.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 45.6277.002  και τίτλο «Εργασίες ταφής εκταφής 
κλπ στα Δημοτικά Κοιμητήρια Βέροιας για το έτος 2015» με ποσό 24.000,00€ από Ίδια Έσοδα.  

Ε) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
5.000,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α.30.7134.001 και τίτλο «Προμήθεια controller και 
αντίστοιχου λογισμικού για την αναβάθμιση δεκτών GPS» με ποσό 5.000,00€ από Ίδια Έσοδα. 

ΣΤ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει μέσω Αποθεματικού Κεφαλαίου (Κ.Α.9111) ποσό 
70,39€, από τον Κ.Α. 30.7321.001 με τίτλο «Αποκατάσταση ακινήτου από δωρεά Κορνηλίας 
χήρας Ευθ. Καραναστάση» και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 30.7411.039 και τίτλο «Μελέτη 
στατικής αποκατάστασης και τεύχη δημοπράτησης του ακινήτου Κορνηλίας χήρας 
Καραναστάση» με ποσό 70,39€ από Έσοδα της Δωρεάς Καραναστάση.   

Ζ) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
30.000,00€ και ενισχύει τις πιστώσεις με Κ.Α.: 1) 25.7135.002 και τίτλο «Προμήθεια υδραυλικών 
υλικών αρδεύσεων» με ποσό 25.000,00€ από Ίδια Έσοδα και 2) 25.7135.003 και τίτλο 
«Προμήθεια ηλεκτρολογικών υλικών αρδεύσεων» με ποσό 5.000,00€, από Ίδια Έσοδα. 

Η) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό  Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
3.000,00€ και ενισχύει την πίστωση με Κ.Α. 00.6494 και τίτλο «Έξοδα συμβολαιογράφων και 
δικαστικών επιμελητών» με ποσό 3.000,00€» από Ίδια Έσοδα. 

Θ) 1.- Στο σκέλος των Εσόδων δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 1214.003 και τίτλο 
«Επιχορήγηση  Ε.Π. Ανάπτυξη ανθρώπινου δυναμικού (ΗΜΑΘΙΑ 2012-ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ 
ΤΩΡΑ)» με ποσό 2.689,70€. 

2) Στο σκέλος των Εξόδων δημιουργεί νέες πιστώσεις με Κ.Α.: α) 00.6434.015 και τίτλο 
«Συμμετοχή του Δήμου στο Ε.Π. Ανάπτυξη ανθρώπινου δυναμικού (ΗΜΑΘΙΑ 2012-
ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ ΤΩΡΑ)-Έκδοση οδηγού ενημέρωσης ωφελουμένων» με ποσό 1.600,00€ από 
Έσοδα του Προγράμματος (ΗΜΑΘΙΑ 2012-ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ ΤΩΡΑ) και β) 00.6434.016 και 
τίτλο «Συμμετοχή του Δήμου στο Ε.Π. Ανάπτυξη ανθρώπινου δυναμικού (ΗΜΑΘΙΑ 2012-
ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ ΤΩΡΑ)-Διεξαγωγή συνεδρίου εκτίμησης αποτελεσμάτων και μεταφοράς 
τεχνογνωσίας με διακρατική συμμετοχή» με ποσό 1.089,70€ από Έσοδα του Προγράμματος 
(ΗΜΑΘΙΑ 2012-ΑΠΑΣΧΟΛΗΣΗ ΤΩΡΑ). 

Ι) Στο σκέλος των Εξόδων μεταφέρει από το Αποθεματικό Κεφάλαιο (Κ.Α.9111) ποσό 
14.760,00€ και δημιουργεί νέα πίστωση με Κ.Α. 15.6473.001 και τίτλο «Εκτέλεση υπηρεσιών 
ωρίμανσης οργανωτικού πλαισίου καινοτόμου προσέγγισης παροχής υπηρεσιών φροντίδας για 
πάσχοντες από οστεοαρθρίτιδα στο Δήμο Βέροιας» με ποσό 14.760,00€ από Ίδια Έσοδα. 

2) Τροποποιεί το Τεχνικό Πρόγραμμα του Δήμου έτους 2015. 
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Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  148 / 2015 
.............................................................................................………................................. 
Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση συντάχθηκε 

το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

Αθανάσιος Αποστολόπουλος 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Α.  Λαζαρίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Χ. Κούτρας     
Β. Παπαδόπουλος   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α. Σιδηρόπουλος  Ν. Γερούκης  
Δ. Κουλουριώτης  Α. Πέτρου  
Δ. Τραπεζανλής  Ι. Σιδηρόπουλος  
Θ. Κορωνάς  Α. Γκεκόπουλος  
Σ. Διαμάντης  Ι. Καραγιάννης  
Γ. Σοφιανίδης  Ν. Αγγέλου  
Ν. Μωυσιάδης     
Π. Τσαπαρόπουλος     
Β. Λυκοστράτης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Ι. Χειμώνας     
Λ. Ακριβόπουλος     
Σ. Ασλάνογλου     
Γ. Ορφανίδης     
Ε. Ιακωβίδου     
Χ. Γαϊτάνου     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Σιακαβάρας     
Θ. Τέτος     
Ι. Κυρατλίδης     

Μ. Σουμελίδης     
Ν.  Τσιαμήτρος     
Ζ. Πατσίκας     
Γ. Γουλτίδης     
Ν. Μπέκης     
Π. Παπαδίνα     
Α. Μαρκούλης  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  26-3-2015 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

    ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ ΒΟΡΓΙΑΖΙΔΗΣ 

Σ. Στουγιάννος 
Γ. Μελιόπουλος 
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